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KOMISJA BUDŻETOWA  
I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 
AO.BR.0012.3.1.2025 
 
 

PROTOKÓŁ  
Z POSIEDZENIA 

KOMISJI BUDŻETOWEJ I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 
RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

z dnia 21 lutego 2025 r. 
 
 
Ad. 1. Otwarcie Komisji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego – Adam Janelt otworzył 
posiedzenie Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego, które odbyło się w dniu 21 lutego 
2025 r. i powitał członków Komisji, Sekretarza Powiatu – Ewę Bąbelek, Skarbnika Powiatu – 
Barbarę Golon, Dyrektora Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu – Katarzynę 
Pieprzyk, Kierownika Wydziału Inwestycji – Jakuba Godlewskiego, Zastępcę Kierownika Wydziału 
Infrastruktury Drogowej – Grzegorza Kasprzaka oraz pracownika Biura Obsługi Rady i Zarządu 
Powiatu.  
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że radni 
otrzymali proponowany porządek obrad wraz z materiałami na tablety i poprosił członków 
Komisji o potwierdzenie swojej obecności drogą elektroniczną. 

Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 5 członków Komisji i stwierdził 
quorum oraz prawomocność obrad. 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Nieobecni: radny Sylwester Kamyszek, starosta Andrzej Wilkoński 

 

Ad. 2. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych prowadzonych w 2024 roku oraz plan na 

2025 rok. 

 

 Przewodniczący poprosił Kierownika Wydziału Inwestycji o zabranie głosu. 

 Kierownik Wydziału Inwestycji omówił informację z realizacji zadań inwestycyjnych 

prowadzonych w 2024 roku oraz plan na 2025 rok. 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionej informacji są pytania? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat montażu odnawialnych źródeł energii w ramach 

zadania dotyczącego termomodernizacji budynku biurowego Starostwa przy ul. Poznańskiej 33 

w Nowym Tomyślu, stanu budynku biurowego Starostwa przy ul. Poznańskiej 30 w Nowym 
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Tomyślu, zakresu prac związanych z przebudową mostu wraz z odcinkiem drogi powiatowej nr 

2738P w m. Śliwno, planowanej budowy windy w budynku biurowym Starostwa przy ul. 

Poznańskiej 29 w Nowym Tomyślu, a także wywłaszczeń nieruchomości związanych z planowaną 

przebudową drogi powiatowej nr 2738P w m. Trzcianka. 

 

Ad. 3. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym 

 

 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 

b) Sprawozdania z działalności komisji Rady Powiatu Nowotomyskiego w 2024 roku 

 

 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdań są pytania? 

 Pytań nie było. 

 

 Kierownik Wydziału Inwestycji Jakub Godlewski o godzinie 9.45 opuścił posiedzenie 

Komisji. 

 

c) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Nowotomyski za 2024 rok 

 

 Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 

 Radny Patryk Kąkolewski i Zastępca Kierownika Wydziału Infrastruktury Drogowej 

Grzegorz Kasprzak o godzinie 9.50 opuścili posiedzenie Komisji. 

 

d) Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu za rok 

2024 

 

 Przewodniczący poprosił Dyrektora Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu o 

zabranie głosu. 

 Dyrektor PCS w Nowym Tomyślu omówiła sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Centrum Sportu w Nowym Tomyślu za rok 2024. 
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 Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są pytania? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat współpracy Powiatowego Centrum Sportu w Nowym 

Tomyślu z organizacjami pozarządowymi oraz uroczystej gali podsumowującej rywalizację szkół 

w ramach SZS „Wielkopolska”. 

  

e) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku w 2024 roku 

 

Przewodniczący zapytał, czy do sprawozdania są pytania? 

Nikt się nie zgłosił.  

 

f) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025 

 

 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 

realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

- Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 

- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Nowym Tomyślu, 

- Powiatowego Centrum Sportu w Nowym Tomyślu, 

- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 

- Powiatowego Zespołu do spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Nowym Tomyślu, 

- Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu, 

- Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu, 

- Zespołu Szkół nr 1 w Nowym Tomyślu, 

- Zespołu Szkół nr 2 w Nowym Tomyślu, 

- Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Trzciance, 

- Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Nowym Tomyślu. 

Pani Skarbnik omówiła poszczególne zmiany. 

Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 

Nikt się nie zgłosił.  

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 

2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Janelt, Lech Sadowski, Jakub Skrzypczak 

NIEOBECNI (2) 

Sylwester Kamyszek, Andrzej Wilkoński 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2024. 

 

g) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowotomyskiego na lata 2025-2035 

 

 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w zaproponowanym projekcie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2025 – 2035 

zaproponowano zmianę w zadaniu wieloletnim pn. „Cyberbezpieczny Samorząd - poprawa 

poziomu cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa Powiatu Nowotomyskiego”. Ponadto wprowadzono 

zmiany w planie dochodów i wydatków bieżących i majątkowych, które ujęto w zmianie uchwały 

budżetowej na rok 2025. 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowotomyskiego na lata 2025-2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Janelt, Lech Sadowski, Jakub Skrzypczak 

NIEOBECNI (2) 

Sylwester Kamyszek, Andrzej Wilkoński 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2025 – 2035. 

 

h) Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół i placówek oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania 

 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania? 
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 Komisja podjęła dyskusję na temat przedmiotowego projektu uchwały. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół i placówek oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Janelt, Lech Sadowski, Jakub Skrzypczak 

NIEOBECNI (2) 

Sylwester Kamyszek, Andrzej Wilkoński 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i placówek oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

 

Ad. 4. Wnioski i opinie Komisji: 

a) wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego” dla Pani 

Mirosławy Kortus 

 

Wicestarosta omówił treść przedmiotowego wniosku. 

 Przewodniczący zapytał, czy do wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 

Nowotomyskiego” są pytania lub uwagi? 

 Pytań i uwag nie było. 

 Przewodniczący poddał wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 

Nowotomyskiego” pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego” dla Pani 

Mirosławy Kortus. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Adam Frąckowiak, Mateusz Jandy, Adam Janelt, Lech Sadowski, Jakub Skrzypczak 

NIEOBECNI (2) 

Sylwester Kamyszek, Andrzej Wilkoński 
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 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony 

dla Powiatu Nowotomyskiego” dla Pani Mirosławy Kortus. 

 

 Ad. 5. Sprawy różne. 

 

 Przewodniczący zapytał, czy  ktoś chce zabrać głos? 

 Radny Adam Frąckowiak poinformował, że budynek, który znajdował się przy 

przejeździe kolejowym między Nowym Tomyślem a Sątopami został zlikwidowany, w związku z 

tym widoczność dla kierowców pojazdów znacznie się poprawiła. 

 Wicestarosta poinformował, że posiada informację o tym, iż na dworcu PKP w Nowym 

Tomyślu powstaną wyczekiwane windy dla podróżnych. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetowej 

i Rozwoju Gospodarczego 

 

/-/ Adam Janelt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Patrycja Dembniak – inspektor w Wydziale Administracyjno-Organizacyjnym i 

Zarządzania Kryzysowego 


